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Zarząd Powiatu 

Tarnobrzeskiego 

 

 

Protokół Nr 9 z posiedzenia Zarządu Powiatu  Tarnobrzeskiego w dniu  

  9 kwietnia 2019 r.   

W posiedzeniu  Zarządu Powiatu  udział wzięli: 

1. Jerzy Sudoł  – Starosta Tarnobrzeski 

2. Jacek Rożek – Wicestarosta Tarnobrzeski  

3. Wojciech Gruszka – członek Zarządu 

4. Marian Grzegorzek – członek Zarządu 

5. Marek Ożga – członek Zarządu 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:   Skarbnik Powiatu Elżbieta Wojciechowska,   Sekretarz 

Powiatu Kazimierz Błasiak i inni wg listy obecności. Posiedzenie prowadził starosta Jerzy 

Sudoł w/g nast. porządku. 

 

1. Zmiany w budżecie Powiatu Tarnobrzeskiego na 2019 r. 

2. Sytuacja w szkołach i placówkach oświatowych Powiatu Tarnobrzeskiego 

 w związku ze strajkiem nauczycieli. 

3. Sprawy różne. 

Starosta udziela głosu Skarbnik Powiatu, która przedstawia projekt uchwały Zarządu w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2019 r. Uchwała ma  m.in. związek 

z  informacją Zarządu Dróg Powiatu Tarnobrzeskiego o wyniku przetargu na  roboty drogowe. 

Znak pisma ZD – 2.3026.5.2019  z dnia 04.04 2019 r. W celu rozstrzygnięcia przetargu 

składającego  się z 4 zadań proponuje się zwiększenie planu wydatków inwestycyjnych  

o  brakujące kwoty, w stosunku do tych zadań  gdzie wynik przetargu ustalił wyższą kwotę niż 
planowano. Przekroczenie zaplanowanych środków nastąpiło w odniesieniu do zadania: 

Przebudowa drogi powiatowej Nr 1117R relacji Tarnowska Wola – Wola Baranowska  

w zakresie budowy chodnika od drogi krajowej Nr 9 do istniejącego chodnika w miejscowości 

Rozalin – etap VIII”  i Przebudowa drogi powiatowej Nr 1117R relacji Tarnowska  Wola – 

Wola Baranowska w zakresie budowy chodnika od remizy OSP  do Domu  Ludowego   

w miejscowości Dąbrowica – etap V”.  Podjęcie uchwały umożliwi rozstrzygnięcie przetargu          

i podpisanie umów na poszczególne roboty. Starosta   poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Przyjęta jednogłośnie  Uchwała Nr 9/31/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Następnie kolejno z dyrektorami ZS Nr 1 w Nowej Dębie, Specjalnego Ośrodka  

Szkolno – Wychowawczego w Grębowie, Zespołu Szkół Nr 2 w Nowej Dębie, Zespołu Szkół 

w Gorzycach omawiano sytuację w  placówkach oświatowych w związku ze strajkiem 

nauczycieli. Do strajku przystąpiła większość nauczycieli, zarówno z ZNP jak też ze Związku 
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„Solidarność”. Ich liczba zmienia się w zależności od rozkładu zajęć lekcyjnych nauczycieli. 

Dyrektorzy zapewnili, że niezależnie od liczy uczniów którzy przyjdą do szkoły, wszyscy 

zostaną objęci opieką. Niedopuszczalne jest zjawisko” odsyłania” uczniów do  domu z powodu 

strajku.  O sytuacji w szkole młodzież informuje się wzajemnie  e- mailowo. Dyrektor ZS Nr 1 

w Nowej Dębie zapewnił, że nie  będzie problemu z  przeprowadzeniem  matury. Z kolei 

dyrektor ZS w Gorzycach poinformował, że ze względu na  obecność w szkole  uczniów z 

Ukrainy, nie st rajkują  nauczyciele i wychowawcy w Internacie. Starosta polecił  

systematyczne informowanie o sytuacji w szkołach. Wszyscy oczekują  szybkiego zakończenia 

sporu, który jest  destabilizujący dla  prawidłowego funkcjonowania  placówek oświatowych. 

Uruchomiono   3 osobowy zespół kryzysowy na bazie  samodzielnego stanowiska ds. 

bezpieczeństwa i zarzadzania kryzysowego z udziałem 2 przedstawicieli Referatu Oświaty. 

Codziennie będzie sporządzany Raport dotyczący sytuacji strajkowej. Podczas  przedstawiania 

sytuacji w placówce  dyrektor  SOSzW w Grębowie  poruszył problem zalewania  Sali 

gimnastycznej wodą opadową przez nieszczelny dach. Ekspertyza wskazuje na konieczność 
położenia warstwy papy na połowie dachu. Dyrektor złoży  wniosek o zabezpieczenie środków 

finansowych na wykonanie naprawy. 

Zarząd zdecydował, że nie wniesie opłaty i nie będzie uczestniczył  w dorocznej Edycji 

Podkarpackiej Nagrody Samorządowej organizowanej przez czasopismo „Nowe Podkarpacie”. 

Sprawy różne 

W sprawach różnych rozpatrzono nast. sprawy: 

1. Rozpatrzono wniosek Zespołu Placówek Oświatowych w Nowej Dębie. Na dofinansowanie 

konkursu przyrodniczo – ekologicznego „Jesteśmy przyjaciółmi przyrody”  przeznaczono 

kwotę 300 zł (brutto). 

2. Rozpatrzono pismo  Ochotniczej Straży Pożarnej w Nowej Dębie w sprawie  dofinansowania 

wyjazdu oddziału  Honorowej Straży Wielkanocnej do Warszawy na zaproszenie Ministerstwa 

Kultury w  celu uczestnictwa w wydarzeniu pn. „Biało – Czerwony Korowód „ związany  

z obchodami 100 – lecia odzyskania przez Polskę Niepodległości. Na zakup usług 

transportowych związanych z wyjazdem przeznaczono kwotę 1 000,00 zł (brutto). 

3. Na wniosek  Miejsko – Gminnego Ośrodka  Kultury w Barnowie  Sandomierskim  na zakup 

nagród dla uczestników konkursu „Majowa Kropla Życia” przeznaczono kwotę 300 zł (brutto). 

4. Rozpatrzono  wniosek  Koła Gospodyń Wiejskich w Ślęzakach. Na zakup usług związanych  

z organizacją spotkania dla mieszkańców z okazji Świąt Wielkanocnych przeznaczono kwotę 
500 zł ( brutto). 

5. Rozpatrzono pismo Ochotniczej Straży Pożarnej w Jamnicy. Na zakup usług związanych   

z organizacją uroczystości poświęcenia i przekazania nowego samochodu ratownictwa 

technicznego połączonej  z  organizacją Gminnego Dnia Strażaka  przeznaczono kwotę  
1 500,00 zł (brutto). 

6. Na wniosek Społecznej Akademii Nauk w Łodzi, Wydział  Zamiejscowy w Tarnobrzegu  

przeznaczono kwotę 300 zł (brutto) na zakup usług związanych z organizacją  Juwenaliów 

2019r.    
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Wobec wyczerpania   przyjętego porządku     Starosta zamknął posiedzenie Zarządu w dniu 9 

kwietnia 2019 r.  

Na tym protokół zakończono.                         Zarząd Powiatu 

Protokołował                                         1. Jerzy Sudoł 

Kazimierz Błasiak                                       2. Jacek Rożek 

          3. Wojciech Gruszka 

          4. Marian Grzegorzek 

           5. Marek Ożga 

 

 

 

 

 

 


